

HASHOMER HATZAIR DEUTSCHLAND

Ken Berlin

Saarstr. 14

www.hashomer-hatzair.de

▪ 12161 Berlin

▪ E-Mail: info@hashomer-hatzair.de



JOB ADVERTISEMENT

Hashomer Hatzair Germany (HHD)
is looking for a

Pedagogical Coordination for the summer activities of HHD in freelance

Hashomer Hatzair is a left-wing, democratic, secular Jewish youth association advocating for the rights of children and youth. Through non-formal educational work and critical pedagogy based on solidarity, we try to realise our vision of a free, equal and just society.

Our office and activity centre are located in Berlin-Friedrichshain.

We are looking for a Pedagogical Coordinator for the summer activities of HHD including the international summer camp ("Sommermachane") between Ken Warsaw & Ken Berlin on 19.-29.08.2025. Main tasks include coordinating the youth team (15-17), co-managing the pedagogical work, liaising with families and volunteers, and supporting administration. The main working period is in the months of May, June and August.

Prerequisites are:

- Interest in committed (social) pedagogical work with children and young people
- Former experience and experience in youth work, ideally in a youth organisation
- Communication and teamwork skills
- Strong communication and teamwork
- Available for preparatory seminar (13.-15.06.2025) and summer camp (18.-30.08.2025 including team days)
- Available for meetings and activities with the pedagogical team in Berlin in May/June/July
- Active advocacy of Hashomer Hatzair's values and goals
- Good knowledge of English is required; knowledge of German or Hebrew and further languages is an advantage.

We offer:

- Flexible hours, suitable for students (weekends, summer)
- Honorary salary: €3.000-4.000, based on experience and calculated with 150-200 hours
- The workplace is Berlin.

Send applications (PDF) until 12.05.2025 to: [bewerbung\[@\]hashomer-hatzair\[.\]de](mailto:bewerbung[@]hashomer-hatzair[.]de)

We would like to receive a Trainer-CV and a cover letter explaining your motivation for applying and showing how familiar you are with the work areas of the position as well as the contents and political values of Hashomer Hatzair.

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us.

HASHOMER HATZAIR DEUTSCHLAND

Ken Berlin

Saarstr. 14
www.hashomer-hatzair.de

▪ 12161 Berlin
▪ E-Mail: info@hashomer-hatzair.de



STELLENAUSSCHREIBUNG

Hashomer Hatzair Deutschland (HHD)
sucht

Pädagogische Koordination für die Sommeraktivitäten HHDs in freiberuflicher Tätigkeit

Hashomer Hatzair ist ein linker, demokratischer und emanzipatorischer säkularer jüdischer Jugendverband, der sich für die Rechte und Interessen von Kindern und Jugendlichen einsetzt. Durch außerschulische Bildungsarbeit und kritische und diskriminierungsbewusste Pädagogik versuchen wir unsere Vision einer freien und gerechten Gesellschaft zu verwirklichen.

Unser Büro und Aktivitätszentrum befinden sich in Berlin-Friedrichshain.

Wir suchen eine/n Pädagogische/n Koordinator/in für die Sommeraktivitäten HHDs einschließlich des internationalen Sommercamps („Sommermachane“) zwischen Ken Warschau & Ken Berlin vom 19.-29.08.2025. Zu den Hauptaufgaben gehören die Koordination des Jugendteams (15-17), die Co-Leitung der pädagogischen Arbeit, der Kontakt zu Familien und Freiwilligen sowie die Unterstützung der Verwaltung. Die Hauptarbeitszeit liegt in den Monaten Mai, Juni und August.

Voraussetzungen sind:

- Interesse an engagierter (sozial-)pädagogischer Arbeit mit Kindern und Jugendlichen
- Erfahrung in der Jugendarbeit (idealerweise durch die Arbeit in einer Jugendorganisation)
- Kommunikations- und Teamfähigkeit
- Teilnahme am Vorbereitungsseminar (13.-15.06.2025) und Sommercamp (18.-30.08.2025 inkl. Teamtage).
- Teilnahme an Treffen und Aktivitäten mit dem Team in Berlin im Mai/Juni/Juli
- Aktives Eintreten für die Werte und Ziele von Hashomer Hatzair
- Gute Englischkenntnisse sind erforderlich; Deutsch- oder Hebräischkenntnisse sowie weitere Sprachen sind von Vorteil.

Wir bieten:

- Flexible Arbeitszeiten, geeignet für Studierende (Arbeit an Wochenenden und während der Vorlesungsfreien Zeit)
- Honorar 3.000-4.000 €, basierend auf Erfahrung für etwa 150-200 Arbeitsstunden
- Der Arbeitsplatz ist Berlin.

Bewerbungen (PDF) schickst du bis zum 12.05.2025 an: [bewerbung\[@\]hashomer-hatzair\[.\]de](mailto:bewerbung[@]hashomer-hatzair[.]de)

Wir freuen uns auf deinen Trainer-Lebenslauf und ein Anschreiben, in dem du uns erzählst, warum du dich bewirbst und wie gut du dich mit den Aufgabenbereichen der Stelle sowie den Inhalten und politischen Werten von Hashomer Hatzair auskennst.

Wenn du noch Fragen hast, melde dich einfach bei uns.